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Zdravljenje mestnega trebuha
Letošnje leto Je podoba našega mestnega Jedra v
nekakem obsednem stanju. Domala na vsakem
koraku se moraš Izogibatl komunalnlm delavcem, njl-
hovlm ograjam In atrojem. Tl rijejo PQ našlh ullcah
kakor velikanakl krtl In razkrlvajo mestno drobovje.
Tako lahko vldlmo, kaj vse Je apodaj In ne nazadnje
amo ae lahko na lastne očl preprlčall, kako zastarele
ao blle naše napeljave. Puščale ao na vae atranl, ae
atalno kvarlle In nas ne nazadnje tudl apravljale v
nevamoat Žal ne bo tollko danarja, da bl obnovlll
prav vse, kar kllče po obnovl.

Ljubljanski komunalci so
se na veliko zarili v naše ulice.
S tako veliko žlico se je doslej
le redko poseglo po komunal-
nih problemih kot letotf.

»Naše napeljave so sila do-
trajane in skrajni čas je, da
smo se lotili prenove. Vendar
pa je večina gradbenih del na-
menjena predvsem toplifika-
ciji,« je razložil Jure Lenart,
predsednik komiteja za ureja-
nje prostora v občini Ljublja-
n̂a Center.

Hkrati se komunalni delav-
ci lotevajo tudi drugih popra-
vil: vodovodnih in plinskih
cevi, omrežja PTT in elektri-
ke. Vendar pa je treba pri-
pomgiti, da ne gre vse gladko,
kot bi moralo. Dogovarjaiye
med različnimi delovnimi or-
ganizacjjami tudi ni idilično
in marsikdaj šepa.

Velikokrat se je že zgodilo,
da je ena komunalna organi-
zacija prekopala ulico in jo za-
sula, takoj za njo pa so prišli
delavci sosednjega podjetja in
isto ulico na novo prekopali
vsej draginji in smislu navk-
ljub. Na komiteju za urejanje
prostora v naši občini se moč-
no trudijo, da do tako smeš-
nih phzorov ne bi prihajalo,
vendar pa niso povsem zado-
voljni.

»Vsaka delovna organizaci-
ja ima svoj plan obnove in po-
pravil pa jih je težko spraviti
skupaj tako, da delajo hkrati
na istem mestu. Veliko besed
in živcev je potrebnih za tako
uskladitev,« je dejal Jure Le-
nart.

In kaj vse bomo pridobili v
Centru s tem prekopava-
iyem? Na Wolfovi ulici, kjer je
luknja največja, vsaj zdi se
nam tako, ker je čisto v srcu
mesta, napeljujejo toplovod.
Zdaj ga že podaJjšujejo čez
Trg osvoboditve do Vegove
ceste in naprej do Aškerčeve.
Tod bo razkopano še nadalj-
nja dva meseca, se pravi do
zime. Na vprašanje, ali ne po-
teka vse skupaj nekam poča-
si, so na komiteju pojasnili, da
se izvajalec del SCT drži do-
govoijenih rokov.

»Ko smo že pri Wolfovi, naj
povem, da je naŠ komite dal
pobudo, naj bi sedanji, začas-
ni prometni režim ostal še po-
tem, ko bodo komunalna dela
pri kraju. LJudje so se namreč
že navadili in prav bi bilo, ko
bi tako Prešemov trg in Wol-
fova ulica postala peščeva co-
na brez avtomobilov,« je po-
vedal Jure Lenart.

Naslednja dela tečejo na Ci-

.ril-Metodovem trgu, kjer ob-
navljajo vodovod, plinsko na-
peljavo in drugo omrežje. Pri-
pravljajo tudi načrte za topli-
kac\jo Narodnega muzeja, kar
bo precej dolga pot, saj bo
prikjjuček na Prežihovi. Dela-
ti pa bodo začeli na Kidričevi.

Končno bo zagledala lepše
dneve tudi Poljanska cesta.
Denar se je našel in v treh
mesecih naj bi bila dela goto-
va za promet v obeh smereh.
Ker pa gre pri nas težko brez
zatikanj, so težave okrog vo-
galne hiše na Veselovi štiri.
Stavba je predvidena za ruše-
iye, trd oreh pa so njeni prebi-
valci, katerim je treba dobiti
druga stanovanja.

Kljub vsem razkopanim jar-
kom po naših ulicah pa je to
skoraj le kaplja v moije. To-
plifikacija je še vedno le napol
poti, saj so se ji mnoge zgrad-
be, zlasti stanovargske doslej
izognile, četudi stojijo ob sa-
mi napeljavi. Toplovod je drc
ga zadeva, zato mnogi stano-
valci v Centru še kurijo na
elektriko, zlasti pa na drva in
premog, četudi stanujejo v
višjih nadstropjih. Te stavbe
naj bi prišle na vrsto z novim
samoprispevkom. Kajti topli-
fikacija je sila pomembna za-
deva: ne le, da Ijudem ni treba
skrbeti za kurjavo in jo nositi
iz kleti v zgornja nadstropja,
marveč pridobimo z ryo vsi
skupaj mnogo več: čistejši '
zrak. Pa še nekaj: s toplovo-
dom bi postali kletni in drugi
prostori, ki danes služijo za
drvarnice in skladišča premo-
ga prosti in tudi to bi bila pri-
dobitev.
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